
Akcia "Aktuálne problémy operátorov SAKT"

   Po rokoch organizovania tradičných seminárov sa predsedníctvo SAKT rozhodlo priniesť
zmenu a usporiadať akciu s uvoľnenejšou atmosférou v atraktívnom prostredí, zameranou
čiastočne na podanie nových informácií pre členov SAKT, ale najmä na diskusiu o aktuálnych
témach.

  

   Takáto akcia sa uskutočnila v stredu 6. novembra 2019 v Gazdovskej izbe horského hotela
Šachtička pri Banskej Bystrici.

  

   Popri dobrých haluškách, rezni, a najmä kotlíkovom guláši si po úvodnom slove prezidenta
SAKT – Ing. Verbicha vypočuli účastníci informácie:

  

   -  o možnostiach využitia pozemského digitálneho rozhlasového vysielania v systéme
T‑DAB+ na šírenie varovných hlásení pre obyvateľstvo; informácia bola doplnená o praktickú
ukážku takéhoto vysielania z neďalekého vysielača na Panskom dieli a o príjem na prijímačoch
NOXON dRadio1 vybavených funkcionalitou EWF (Emergency Warning Functionality),

  

   -  o nových frekvenčných plánoch pre DVB-T/-T2 a vplyve zmien na KDS najmä z hľadiska
možných rušení,

  

   -  o novinkách zo svetovej výstavy spotrebnej elektroniky IFA 2019 v Berlíne, ktorá sa konala
začiatkom septembra a ktorá je organizovaná v pravidelnom ročnom cykle,

  

   -  o najnovšej situácii rokovaní s vysielateľmi a organizáciami kolektívnej správy autorských
práv.

  

   Niekoľko fotografií z tejto akcie si môžete stiahnuť tu .

  

   Keďže sa táto forma akcie stretla v pozitívnym ohlasom, predsedníctvo SAKT predpokladá,
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že v nastúpenom trende bude na budúcu jeseň pokračovať.
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